
جزئیات حضور ایران در افتتاحیه 
پاراالمپیک با ۶۳ عضو

کاروان ورزش ایران با ۶۳ ورزشکار 
و مسؤول در افتتاحیه شانزدهمین 
دوره بازی ه��ای پاراالمپیک توکیو 
ش��رکت می کند. ه��ادی رضایی، 
سرپرست کاروان پاراالمپیک ایران 
درب��اره حض��ور کاروان کش��ورمان در افتتاحیه بازی ها 
گفت وگویی با رواب��ط عمومی کمیته انجام داد. رضایی 
در ای��ن باره گفت: افتتاحیه بازی های پاراالمپیک توکیو 
روز سه ش��نبه دوم ش��هریور ماه از س��اعت ۲۰ به وقت 
محل��ی توکی��و و س��اعت ۱۵:۳۰ به وقت ته��ران آغاز 
خواهد ش��د و مراس��م ۲ س��اعت و 4۰ دقیقه به طول 
می انجامد. وی افزود: مقرر ش��د از ایران ۶۳ نفر ش��امل 
ورزش��کاران و همراهان به نمایندگی از کش��ورمان در 
مراس��م افتتاحیه حضور یابند. رضایی افزود: همان طور 
 که پیش از این نیز اعلام ش��د، خان��م کونیکو یامامورا،

مادر ش��هید محمد بابایی به عنوان سرپرس��ت معنوی 
کاروان در این مراسم حضور خواهد داشت و زهرا نعمتی 
و نورمحمد آرخی نیز عهده دار مسؤولیت پرچمداری کاروان 

جمهوری اسلامی ایران هستند. 

اتفاق عجیب در لیگ فرانسه
در دی��دار تیم های فوتبال نیس و مارس��ی در لیگ 
یک فرانسه، هواداران نیس وارد میدان شده و با بازیکن 
سرشناس مارس��ی درگیر شدند که در نهایت این بازی 
نیم��ه کاره باقی ماند. به گ��زارش اکیپ، در آخرین بازی 
هفته س��وم رقابت های لیگ فرانس��ه نی��س در خانه از 
 مارس��ی پذیرای��ی کرد که تا دقیق��ه 74 بازی با نتیجه

یک بر صفر به سود نیس میزبان دنبال می شد. در این زمان 
هواداران این تیم علیه دیمیتری پایت بازیکن سرشناس 
مارسی شعار سر دادند و به طرف او بطری های خالی از 
آب پرت��اب کردند. پایت برای لحظه ای کنترل خود را از 
دس��ت داد و یکی از بطری ها را به طرف هواداران پرتاب 
کرد و این باعث ش��د آنها وارد زمین شوند و با بازیکنان 
مارسی درگیری و زد و خورد پیدا کنند. داور بازیکنان را 
به رختکن برد و بعد از نیم ساعت تلاش کرد آنها دوباره 
وارد میدان شوند اما تیم مارسی حاضر به ادامه بازی نشد 

تا این دیدار نیمه کاره باقی بماند. 

 خروش بسیج علیه طغیان کرونا 
در پایتخت 

ادامه از صفحه اول
  در س�خنرانی های خود ب�ه موضوع تامین مایحتاج 
افراد و خانواده های درگیر کرونا توسط بسیج اشاره کرده 
بودید. با توجه به استقبال مردم از این طرح جزئیات آن را 

شرح می دهید. 
دقت کنید! ما باید تلاش کنیم مردم مبتلا به کرونا تا 
حد امکان کمتر در خیابان تردد کنند. با توجه به سرعت 
بالای انتقال ویروس و اینکه برخی خانواده هایی که همه 
اعضای شان درگیر کرونا هستند، طبیعتا امکان خرید دارو 
و س��ایر مایحتاج برای شان فراهم نیست و از سوی دیگر 
تردد آنها در مراکز عمومی نیز مجاز نیس��ت؛ برای حل 
این مشکل، بسیج با بهره گیری از همه ظرفیت یگان های 
موتوری خود به صورت محله محور اقدام به شناس��ایی 
و کم��ک به خانواده ها و افراد درگی��ر کرونا برای تامین 
مایحتاج آنها می کند. در این رابطه، خانواده ها می توانند 
با بسیج محلات تماس بگیرند و درخواست کنند که آنها 
اقلام مورد نیازش��ان را تهیه و به در منزل برسانند. البته 
این موضوع تحکمی نیست اما برای کنترل ویروس کرونا 
در کشور لازم است. همچنین تیم های حمایتی بسیج با 
مراجعه به در منازل و اهدای ماسک، مایع ضدعفونی کننده 
و بروشورهای آموزشی، نکات بهداشتی را برای مردم بیان 
می کنند که در این میان لازم است مشاوره های پزشکی 

مجدد در اختیار مردم قرار گیرد . 
   در باب حمایت از بیماران کرونایی و اقشار آسیب پذیر 

نیز اگر نکته ای وجود دارد بیان کنید.
بس��یج طلاب در بیمارستان ها حضور پیدا خواهد کرد 
تا ب��ه کادر درمان در حوزه خدماتی و درمانی کمک کند. 
حضور طلاب در بیمارستان ها منجر به امیدبخشی به کادر 
درمان و بیماران می ش��ود. بس��یج طلاب از ابتدای شیوع 
ویروس کرونا تاکنون با س��ازمان بهش��ت زهرا)س( تهران 
درباره تدفین جا ن باختگان مبتلا به این ویروس همکاری 
دارد. 4۰ هی��ات از خانواده هیات رزمندگان اعلام آمادگی 
کرده ان��د که تهیه آبمیوه طبیعی برای بیماران کرونایی به 

آنها سپرده خواهد شد. 
  در پایان اگر نکته ای لازم است بفرمایید. 

ب��ه عنوان آخرین مطلب ع��رض می کنم در کنار همه 
راهکارهای طب مدرن، لازم است به اثرات فراگیر طب سنتی 
نیز برای مقابله با کرونا توجه شود. بسیاری از کسانی که تا 
دیروز این موضوع را انکار می کردند هم اکنون به اثربخشی آن 
شهادت می دهند. طب سنتی بویژه در بحث مهم پیشگیری 

از ابتلا به کرونا، قابل توجه ویژه است. 

اخبار

گفتوگو

ورزشی

ادامه از صفحه اول
چ��را نمی گویند از زمانی که نخس��تین 
محموله واکسن برکت وارد چرخه تزریق شد؛ چاره ای جز باز کردن 

راه برای واردات واکسن به ایران نداشتند؟ 

روزی محکمه عدل الهی تش��کیل خواهد ش��د و باید پاس��خ 
دهند: چرا به نظام نس��بت دروغ )ممنوعیت در واردات واکس��ن(  
دادن��د؟ مگ��ر رهبر انقلاب در س��خنرانی ۱۹ دی ماه ۹۹ نگفتند 
واردات واکسن از آمریکا و انگلیس ممنوع است اما از سایر منابع 

هیچ اش��کالی ن��دارد؟ مگر در ۲ س��خنرانی عمومی دیگر نیز بر 
تس��ریع در واردات واکسن در کنار تولید داخل تأکید نفرمودند؟ 
 چرا به مردم نمی گویند جدا از موضوع واکس��ن، کش��ور ما به 
سویه دلتا بعد از هندوستان زودتر از سایر نقاط جهان درگیر شد و 

این موج ابتلا و تلفات را به همراه آورد و پیش بینی شده این موج 
جدید بزودی به اروپا و حتی آمریکا برسد و منجر به افزایش تلفات 
در آن کش��ورها شود؟ افزایش ابتلا در آمریکا به بالای ۱۰۰ هزار 

نفر و بیش از هزار فوتی در روز حاکی از ورود موج جدید است.

 کاسبان کرونا در محکمه عدل الهی و وجدان بیدار ملت

جواد زرینچه سرپرست استقلال شد اما استعفا کرد
به گزارش س��ایت رسمی باش��گاه اس��تقلال، با حکم احمد مددی، جواد زرینچه مربی و کاپیتان اسبق 
اس��تقلال به عنوان سرپرس��ت جدید آبی های پایتخت منصوب ش��د اما پس از رایزنی مجیدی و مددی 
قرار ش��د همچنان فرزاد مجیدی در اس��تقلال فعالیت کند که این موضوع موجب استعفای زرینچه شد. 

ن��ی  جها س��یون  ا ر فد ن  لی��ا متو
وزنه برداری روز هفتم شهریور نشست 
سرنوشت س��ازی را پیش رو دارند که می تواند سرنوش��ت 
ماندن یا حذف این رش��ته از المپیک را تعیین کند. پس 
از اینک��ه کمیته بین المللی المپیک بعد از پایان بازی های 
المپیک توکیو صراحتا بحث احتم��ال حذف وزنه برداری 
از ای��ن بازی ه��ا را مط��رح و بدون هیچ تعارفی از فس��اد 
سیستماتیک و دوپینگ در این رشته انتقاد کرد، متولیان 
فدراس��یون جهان��ی وزنه برداری ب��ه تکاپو ب��رای ماندن 
در المپیک افتادند. در همین راس��تا فدراس��یون جهانی 
وزنه برداری در نظر دارد با برگزاری کنگره اصلاح اساسنامه، 
نخستین گام را برای حفظ این رشته در بازی های المپیک 
۲۰۲4 پاریس بردارد. متولیان فدراسیون جهانی وزنه برداری 

بخوبی می دانند برای حضور 
در المپیک ۲۰۲4 پاریس در 
بدترین شرایط ممکن هستند 
و پ��س از فس��ادهای مالی و 
سیس��تماتیک و همچنی��ن 
معضل دوپینگ که فدراسیون 
جهان��ی ب��ا آن درگی��ر بود، 
نتوانن��د رضایت کمیته  اگر 
بین الملل��ی المپیک را جلب 

کنند، حضور در المپیک بعدی را از دست خواهند داد. خشم 
و جدیت کمیته بین المللی المپیک در این راستا تا حدی 
است که حتی در المپیک توکیو برخی افراد مسؤول مثل 
»نیکو ولاد« نایب رئیس فدراسیون جهانی که متهم به ایجاد 

فساد سیستماتیک بود نیز از 
ورود به سالن مسابقات منع 
و آی دی کارت آنها باطل شد! 
به هر حال فدراسیون جهانی 
نخس��تین  در  وزنه ب��رداری 
گام خ��ود ب��رای مان��دن در 
المپی��ک طی روزهای 7 و ۸ 
ش��هریور در دوحه قطر اقدام 
ب��ه برگزاری کنگ��ره اصلاح 
اساسنامه خواهد کرد؛ نشستی که نمایندگان فدراسیون ها 
به صورت حضوری و آنلاین در آن شرکت می کنند تا درباره 
اساسنامه جدید و اصلاحات سرنوشت ساز آن تصمیم گیری 
کنند. گفته می شود پس از اصلاحات اساسنامه که بیشتر 

 ،IOC به معضل دوپینگ اختصاص دارد و همچنین تأیید
نوبت به برگزاری انتخابات فدراسیون جهانی خواهد رسید. 
برخی متولیان فدراسیون جهانی وزنه برداری معتقدند اگر 
در تست های اخذ شده در بازی های المپیک توکیو، نمونه 
مثبت دوپینگ وجود نداش��ته باشد و اساسنامه جدید هم 
به تأیید برس��د، آن وقت می توان به ماندن وزنه برداری در 

بازی های المپیک امیدوار بود. 
از قدیم وزنه  برداری به همراه دو و میدانی ۲ نماد ورزش 
باستان و المپیک بوده اند. همیشه قوی ترین فرد جهان را در 
وزن بالای ۱۰۰ کیلوگرم وزنه برداری شناسایی می کردند، 
همانند شناسایی سریع ترین فرد جهان در دوی ۱۰۰ متر. 
از این رو حذف وزنه برداری از المپیک بس��یار تامل برانگیز 

خواهد بود. 

گزارش

نگاه

طاهره صفری: قرارداد مهدی قائدی، ستاره ملی پوش استقلال 
با باشگاه الاهلی امارات حالت رسمی به خود گرفت. این توافق 
۵ ساله است. باشگاه الاهلی با انتشار یک کلیپ کوتاه خرید 
ستاره بوشهری فوتبال ایران را قطعی کرد. در منابع اماراتی 
این قرارداد ۵ ساله عنوان شده و به نظر می رسد مبلغی حدود 
۲ میلیون دلار برای استقلال منفعت مالی داشته است. قائدی 
با این قرارداد به باشگاهی پیوست که پیش از این حسن روشن 
را به عنوان نخس��تین ایرانی و یک س��تاره بزرگ به خدمت 
گرفت��ه بود. بعد از روش��ن نیز چهره هایی مثل علی کریمی، 
ج��واد کاظمیان، فرهاد مجیدی و میلاد میداوودی عضو این 
باشگاه قدرتمند شهر دوبی بوده اند که مالکیت آن در اختیار 
فرزند شیخ محمد، حاکم دوبی است. قائدی که طی ماه های 
گذشته مورد توجه باشگاه شباب الاهلی و همچنین الغرافه قطر 
و آ. ا ک آتن یونان قرار گرفته بود، از ۱۱ روز پیش راهی دوبی 
ش��د تا به مذاکرات با تیم های خواهان خود بپردازد. از میان 
پیشنهادات رسیده به دست قائدی، باشگاه شباب الاهلی عزم 
بالایی برای جذب این بازیکن داش��ت و مذاکرات ۲ طرف به 
شکل جدی دنبال شد. در ادامه نیز احمد مددی، مدیرعامل 
استقلال راهی امارات شد تا برای افزایش مبلغ انتقال قائدی، 
با مدیران الاهلی وارد مذاکره ش��ود. در ویدئویی که باش��گاه 
الاهلی برای قائدی ساخته، او از پله های استادیوم استاد راشد 
بالا رفته و پیراهن این تیم را که بر تیر دروازه آویزان شده، بر 
تن می کند. همزمان با پوشیدن پیراهن توسط قائدی، صدای 
آژیر قرمز و اعلان هشدار نیز در پس زمینه این کلیپ پخش 
می شود تا این باشگاه به نوعی به سایر رقبای خود در امارات 
اعلام کند یکی از اس��تعدادهای فوتبال آس��یا را به خدمت 
گرفته است و آنها یکی از مدعیان قهرمانی در فوتبال امارات 
خواهند بود. در حالی  که چند دور مذاکره ۲ طرف بنا به گفته 
مدیرعامل استقلال به بن بست خورده بود، از روز یکشنبه با 
ارائه پیش��نهاد جدید از سوی تیم اماراتی، ۲ طرف به توافق 
رس��یدند و در نهایت باشوی کوچک با عقد قراردادی رسمی 
به این تیم پیوست. دیروز صبح نیز قائدی با انتشار یک پست 
اینستاگرامی، به صورت رسمی از هواداران استقلال خداحافظی 
کرد و راهی شباب الاهلی شد. البته گفته می شود این بازیکن 
طی روزهای گذش��ته نیز در تمرینات این تیم حضور داشته 
ولی دیروز داس��تان پیوس��تن این بازیکن به تیم اماراتی به 
صورت رسمی اعلام شد. باشگاه الاهلی نیز با انتشار ویدئویی 
از مهدی قائدی، او را به عنوان خرید جدید خود معرفی کرد 

تا وینگر جوان استقلال فصل بعد را در لیگ امارات توپ بزند. 
هنوز از میزان دقیق مبلغ ترانسفر قائدی خبر رسمی منتشر 
نش��ده ولی گفته می شود مبلغی بین ۱/۵ تا ۲ میلیون دلار 
بوده است؛ مبلغی که می تواند به رکوردی در زمینه ترانسفر 
بازیکنان از لیگ ایران به خارج از کشور تبدیل شود. پس از 
اینکه باشگاه شباب الاهلی موفق شد احمد نوراللهی، کاپیتان 
پرسپولیس را جذب کند، حالا خرید دوم این تیم اماراتی از 
دیگر تیم بزرگ پایتخت یعنی استقلال است. شباب الاهلی 
فصل گذشته قهرمان جام حذفی امارات شد و سهمیه لیگ 

قهرمانان آسیا را کسب کرد. 
برزیلی ۳8 ساله جانشین قائدی می شود ■

مهاجم ۳۸ ساله و برزیلی فصل گذشته فولاد با استقلال 
توافق کرده اما باید مجوز جذب خارجی ها از فدراسیون صادر 
شود. یکی از بازیکنان مدنظر فرهاد مجیدی برای تقویت خط 
حمله تیمش لوسیانو پریرا، مهاجم توانمند برزیلی است. پریرا 
که در برزیل به »شیمبا« معروف است، طی سال های گذشته 
در فوتبال ایران در تیم های مختلف لیگ برتر توپ  زده است. 
او س��ال گذشته را در فولاد خوزستان سپری کرد و عملکرد 
خوبی هم داشت و حالا با مسؤولان استقلال توافقاتی داشته 
است. طی روزهای گذشته مدیربرنامه های شیمبا با مدیران 
باشگاه استقلال جلساتی را برگزار کرده که این جلسات نتایج 
خوبی هم برای اس��تقلالی ها داشته است. یکی از موضوعاتی 
که استقلالی ها روی آن در پروسه جذب شیمبا تاکید داشتند، 

امضای قرارداد ریالی اس��ت که با توجه به رقم پیشنهادی به 
این بازیکن ظاهرا این مس��اله نیز حل ش��ده و حالا شیمبا و 
مدیربرنامه هایش مشکلی با امضای قرارداد ریالی هم ندارند. 

از طرف دیگر توافقات خوبی میان استقلال و مدیربرنامه های 
بازیکن برزیلی شکل گرفته و اگر مشکل خاصی پیش نیاید، او 
قراردادش را امضا خواهد کرد. شیمبا بعد از فینال جام حذفی 
برای استراحت به برزیل سفر کرده و هنوز به ایران بازنگشته 
است. در این باره مدیربرنامه های او مسائل مربوط به مذاکره 
با استقلال را در تهران پیش برده و احتمالا طی روزهای آینده 
با بازگشت مهاجم ۳۸ ساله برزیلی به ایران قرارداد نهایی امضا 
می ش��ود. در کنار این مسائل اما یک موضوع مهم هم وجود 
دارد که باعث شده هنوز قراردادی مابین طرفین امضا نشود. 
اگر چه شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال طی 
ماه های گذش��ته بارها اعلام کرده قانون منع جذب بازیکن و 
مربی خارجی در لیگ بیست و یکم لغو می شود اما مصوبه رسمی 

هیات رئیسه فدراسیون در این باره هنوز صادر نشده است. 
پنهان کاری درباره انتقال مهاجم استقلال ■

مدیرعامل و س��رمربی استقلال که هر دو به امارات سفر 
کرده بودند و در جریان انتقال مهدی قائدی به تیم ش��باب 
الاهلی قرار داشتند، اعلام این موضوع را از هواداران تیم خود 
پنهان کرده بودند اما سرانجام پروسه ترانسفر مهدی قائدی با 
فروش این بازیکن به تیم شباب الاهلی امارات به پایان رسید 
و قائدی نیز در روزهایی که سکوت عجیب باشگاه را نسبت 

به این اتفاقات شاهدیم، پس از لو رفتن فیلم تمرینش با این 
تیم، با انتشار پستی از هواداران استقلال خداحافظی کرد تا 
پرونده او در اس��تقلال بسته شود. این اتفاق درست در حالی 
افتاد که شنبه شب فرهاد مجیدی بعد از خروج از باشگاه در 
جمع خبرنگاران و مقابل دوربین ها گفت »اینطور که به من 

گفته اند فروش قائدی منتفی است«. 
گذش��ته از سکوت باشگاه نسبت به این اتفاقات، ابهامات 
زیادی درباره این پروس��ه وجود دارد. فرهاد مجیدی پس از 
شکست در فینال جام حذفی راهی امارات شد که درباره آن 
توضیح داد در این سفر کارهای مربوط به استقلال را پیگیری 
می کن��د و برخ��ی  بر این عقیده بودند همزمان با این س��فر 
نخس��تین رایزنی ها برای فروش قائدی هم انجام شده است. 
س��پس احمد مددی در س��فری که علت آن از سوی رسانه  
رس��می باشگاه پیگیری ش��رایط میزبانی استقلال در دوبی 
اعلام شد، پیگیری های مربوط به ترانسفر قائدی را انجام داد 
و در حالی به ایران بازگشت که قائدی کماکان در دوبی حضور 
داشت. این اتفاقات منجر به آن شد که قائدی و اطرافیانش به 
صورت تلویحی و مجیدی به صورت رس��می از منتفی شدن 
فروش قائدی خبر دهند، در حالی که ش��واهد نشان می داد 
این انتقال همان زمان انجام شده بود. سوال مهمی که در این 
باره پیش می آید، این است: مجیدی چرا گفت فروش قائدی 
منتفی شده است. آیا مجیدی از اتفاقاتی که در باشگاه استقلال 
می افتد خبر نداشت یا واقعیت را از رسانه ها و هواداران پنهان 
کرد؟ پاسخ این سوال باید روشن شود که آیا مددی واقعیت را 
از مجیدی پنهان کرده یا مجیدی با هماهنگی مددی واقعیت 

را از هواداران و رسانه ها پنهان کرد. 
از طرفی استقلالی ها با وجود توافق نهایی با شیمبا تا زمانی 
که مجوز رس��می جذب خارجی ها صادر نش��ود،  نمی توانند 

قرارداد رسمی با این بازیکن امضا کنند. 
پری��را که بهترین گلزن خارجی تاری��خ فوتبال ایران نیز 
محسوب می شود، با حضور در استقلال می تواند نگرانی های 
ه��واداران را در خط حمله از بین ببرد، بویژه حالا که مهدی 
قائدی نیز از این تیم جدا ش��ده و فص��ل آینده را در امارات 

سپری خواهد کرد. 
اس��تقلال پیش از این عارف آقاسی و زبیر نیک نفس را از 
فولاد خوزستان جذب کرده و اگر پریرا نیز قراردادش را امضا 
کند، سومین بازیکن فولاد محسوب می شود که به استقلال 

می پیوندد. 

سود 2 میلیون دلاری مهدی قائدی برای استقلال

 ترانسفر طلایی 
آبی ها

سه شنبه 2 شهریور 1۴۰۰
وطن امروز     شماره ۳285

گران ترین انتقال تاریخ فوتبال ایران

مهدی قائدی، مهاجم تی��م  ملی فوتبال ایران پس از 
کش و قوس ه��ای فراوان به لیگ فوتب��ال امارات رفت تا 
همراه با احمد نوراللهی، هافبک فصل گذشته پرسپولیس 
در ش��باب الاهلی فوتبالش را ادامه دهد. با اعلام رسمی 
باش��گاه اماراتی، قرارداد مهاجم فصل گذشته استقلال با 
ش��باب الاهلی ۵ ساله اس��ت تا این بازیکن ۲۳ ساله در 
بهترین سال های فوتبال خود برای انتقال به باشگاه های 
ب��زرگ اروپایی، در امارات کار خود را دنبال کند. انتقال 
قائدی به ش��باب الاهلی ام��ارات در حالی رقم خورد که 
باش��گاه اس��تقلال س��ود زیادی بابت این جدایی کسب 
می کند تا بدهی خود به آندره آ اس��تراماچونی، سرمربی 

پیش��ین ایتالیایی اش را پرداخت کند. همچنین س��ایت 
باش��گاه استقلال در خبری از موافقت با این انتقال خبر 
داد و اعلام کرد: پیرو مصوبه هیات مدیره باشگاه و موافقت 
فرهاد مجیدی، س��رمربی محترم تی��م، بعد از مذاکرات 
فش��رده انجام گرفته از سوی مدیرعامل و با تامین شدن 
خواسته های باشگاه از سوی مدیران باشگاه شباب الاهلی 
امارات در مذاکرات مددی و مدیران باشگاه اماراتی، باشگاه 
استقلال موافقت خود را با انتقال این بازیکن اعلام کرد. به 
این ترتیب مهدی قائدی با گران ترین انتقال تاریخ فوتبال 
ایران از یک تیم ایرانی به باش��گاه خارجی، راهی شباب 

الاهلی امارات شد. 

تلاش فدراسیون جهانی وزنه برداری برای ماندن در المپیک

نماد المپیک حذف می شود؟


